
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 2. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 201
Majbrit Berlau, formand for Dansk Socialrådgiverforening, udtalte den 2. okto-
ber 2015 til Ritzau om kontanthjælpsmodtagere, at "vi ved, at den her gruppe
er ringe uddannet, og at der i gruppen er en overrepræsentation af depressi-
on, angst og sociale problemer."
Ministeren bedes redegøre for, hvor stor denne overrepræsentation er, og
vurdere om overrepræsentationen blandt kontanthjælpsmodtagere generelt er
lige så stor eller større blandt de 7000 ægtepar på kontanthjælpsydelsen, som
regeringen vil ramme med det nye, "moderne" kontanthjælpsloft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Yildiz Ak-
dogan (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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